

## Dagsorden

|   |   |  |
|---|---|--|
| <b>Dato:</b><br>3. feb. 2022. Vi mødes til spisning kl. 18.       | <b>Sted:</b> På Hardsyssel Efterskole   | <b>Referent:</b> Karsten<br><b>Ordstyrer:</b> Tommy  |
| <b>Til Stede:</b>   |   | <b>Afbud:</b>  |
| <b>Punkt</b>  | <b>Emne</b>   | <b>Beslutning</b>  |
| Indledning  |   |  |
| Tilføjelser til dagsordenen                                       | Intet at tilføje  |  |
| Årshjul   | Kommer vi omkring i punkterne   |  |
| FDF' strategi – kredsstart<br>– FDF' fortælling – flere medlemmer | Opfølgning fra sidste LDL-møde hvor Lasse og Christian deltog.<br><b>Vi skal huske at holde fokus på kredsstart og prøve at støtte op om og sætte fokus på opstart af nye kredse.</b><br><br><b>FDF fortæller kunne også være et emne til samtaleaften/lederskoleaften</b>  | <b>Der skal snakkes om det til netværksmøder.</b><br><b>Vi sætter lader det være en del af temaet til samtaleaftenen i oktober</b>                                   |
| Ungeudvalg  | <b>Det går generelt godt i udvalget. Der kommet et par nye medlemmer med. Kunne der evt. oprettes en LD3 konto på nemtilmeld</b><br><b>Seniorevent: blev gennemført i en tilpasset udgave på trods af aflysning af lederskole – 29 tilmeldte på trods af storm – dog var der afbud fra 10. Rigtig oplevelse. "det rigtige løb" bliver gennemført til april Seniorfestival 9.-11. sep. På KE: der er kun blevet snakket lidt løst om at der igen laves en opsamlingslejr</b> | <b>Der skal laves et system til tilmelding og betaling for kredsen.</b><br><b>Der skal laves et fast sted med ungeudvalgets ting på Hardsyssel – det gør Karsten</b> |
| Heldagsmøde   | Skal vi have et? Hvis ja. Hvad skal vi arbejde med?   | <b>Det kan vi ikke finde plads til i kalenderen i år</b>   |
| Hardsyssel  |   | <b>Der skal kigges på LD3 tingene i depotet</b>  |
| Blå Dag 2022  | Hvad gør vi? <b>Vi foreslår lør. d. 11. juni.</b>   | <b>Thomas kontakter Ove for at høre om Parken er med på det. Dinah skaffer materialer fra</b>  |

|                                  |   |   |
|----------------------------------|---|---|
|                                  |   | tidligere år, så vi har noget at arbejde ud fra.  |
| Nye medlemmer til LDL            | Suppleant for Inge-Marie  | John spørger Mette Tomzak (Thisted 1) om hun vil med igen. Thomas kontakter Poul Thomsen (Brande)             |
| Uddannelses-/Samtaleaften        | Skal der være sådan en aften i oktober 2022   | Der var enighed af at der skal være en aften i sep. el. okt. Vi håber at Lederskoleudvalget vil tage opgaven. |
| Lederskoleudvalget               |   |   |
| <b>Fremtidige arrangementer:</b> |   |   |
| Landslejr 2022                   |   |   |
| Udlandstur 2024                  |   | Tommy kontakter udvalget fra 2019 om de er klar igen.   |
| <b>Nyt fra forbundet</b>         |   |   |
| <b>Nyt fra netværkene:</b>       |   |   |
| Limfjord Midt v/John             | Møde januar/februar 2022: John deltog<br>Næste møde i august.   |   |
| Limfjord Vest v/Dinah/John       | Møde januar 2022: John deltog<br>Næste møde d. 22. sep.   |   |
| Limfjord v/Tommy                 | Møde 27. januar 2022: Tommy deltog.<br>FDF Bøvling: har 32 medlemmer under 18 år.<br>FDF Harboøre har 84 medlemmer under 18 år (144 i alt). FDF Klinkby har 33 medlemmer under 18 år.<br>Skal have 6 stk. på 7.-8. Klasses kursus på Rysensteen i uge 7. FDF Stadil/Vedersø har 12 medlemmer under 18 år.<br>FDF Thyborøn var ikke repræsenteret ved møde.<br>De kommer ikke i på Landslejr. Hvis der er nogle fra Thyborøn, der gerne vil med tilbyde Harboøre dem hos dem.<br>Mødet blev hovedsageligt brugt på landslejren.<br>Bøvling, Lemvig, Klinkby og Stadil/Vedersø laver én fælleslejrplads.<br>Næste møde tors. d. 5. maj. Mødet vil igen blive brugt på koordinering og planlægning af Landslejren. |   |

 Møde i landsdelsledelsen FDF landsdel 3 

|                                |                            |                            |  |
|--------------------------------|----------------------------|----------------------------|--|
| Holstebro området v/<br>Tommy  | Møde ult. Marts 2022       |                            |  |
| Uldjydsk v/<br>Michael         | Møde                       |                            |  |
| Sdr. Uldjydsk v/<br>Inge-Marie | Næste møde 8. feb.         |                            |  |
| <b>Økonomi</b>                 | Regnskab for 2021          | Tommy gennem gik det kort. |  |
| <b>Evt.</b>                    |                            |                            |  |
| <b>Næste møde</b>              | d. 10. marts kl. 18. på HE |                            |  |
|                                |                            |                            |  |